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Dagsorden 

HUNDIGE BOLDKLUB 
 

Mødeleder: Jan 

Referent: Jan 

Dato: onsdag den 9. september kl. 18.30  

Tilstedeværende: Jesper, Stig, Peskho, 

Kaj (en del af mødet) 

 og Jan 

 

 

Fraværende: Camilla, Henrik og Pelle 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af referat fra 

den 8. juni 2020 

 

Referat blev godkendt uden 

kommentarer 

Alle  

2. Seneste nyt 

 

 

 

 

-Fodboldskole blev afholdt 

med 78 børn og blev ud fra 

indhold vurderet som en af de 

bedste hidtil 

 

-Professor Peter Knudstrup 

foredrag i klubben 26. 

september med temaet 

”Fodbold for Hjertet” blev 

overværet af 27 fra 

målgruppen 60+. Flere af 

tilhørerne er begyndt at spille 

fodbold på 60+ holdet onsdag 

formiddag kl. 11.45 til 

 Kl. 13.00 

 

 

-Primo december indhentes 

alle børneattester via e-Boks 

Jan 

 

 

 

  

3. Årshjul 

 

- ”Broen” status 

 

 

 

 

-  Store Kampdag 12/13-9 

 

 

-  Trænermøde 14/9 

 

 

 

 

-  Queens Cup 26/9 

   

 

 

 

 

Der er ca. 25 spillere 

tilknyttet via indstilling fra 

”Broen”.  Støtten har fået 

flere til at spille fodbold 

 

Afvikles med 44 kampe den 

kommende weekend 

 

Trænermøde 2 i år afvikles på 

mandag den 14. september 

fra kl. 19.15. 

 

 

I samarbejde med DBU og 

”Get2Sport” klubber afvikles 

første stævne i Hundige den 

26. september. Det er ikke et 

Alle  
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-Vintertider hal/kunst 

  

krav man er medlem af en 

fodboldklub i forvejen og sker 

for at booste pige interessen 

for fodbold. Der afvikles 

kampe i 3 aldersintervaller 

hvor vi har et hold tilmeldt i 

alle 3 aldersklasser p.t. 

 

Planen er at stævne 2 afvikles 

i Holbæk 14 dage efter. 

 

Klubben har haft en dialog 

med Greve Fodbold vedr. 

vintertider på anlægget da de 

tider der bookes gælder i 2 

års intervaller og 20/21 er pr 

2. 

 

Efter moden overvejelse er 

det besluttet at fastholde 

vintertiderne fra 19/20 på 

grund af, at klubben ønsker 

at flest mulige hold spiller 

samtidigt mandag og onsdage 

der samtidigt er de dage med 

mest tryk på. 

4. Status fra ungdom 

 

-Status hold  

 

 

 

 

 

     -Nyt fra ungdom 

 

      

      

      

  

 

Stor tilgang på børneholdene 

senest er et årgang 2015 hold 

startet og et årgang 2016 er i 

støbeskeen. Herudover er der 

lavet et børnehold pige mix. 

 

Bettina og Anita er stoppet 

som trænere midt i sæsonen 

med relativt få spillere på 

holdere i årgang 2005 og 

2007 der gør det har været 

en udfordring at sætte hold til 

kampe. 

 

Spillerne er tilbudt andre hold 

hvis de ønsker det. 

 

Klubben ønsker at takke 

Bettina og Anita for arbejdet 

de har udført for klubben og 

spillere på deres hold, 

igennem de seneste år og 

ønsker dem god vind. 

 

Marwa og Ditte er ligeledes 

stoppet som pigetrænere da 

de ønsker fokus på pigeholdet 

som spillere. Pigeholdet 

årgang 2008 og yngre er 

overtaget af Bo og senest er 

Peskho  
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Anton også kommet til. 

Velkommen. 

 

 

 

5. Status fra senior 

 

 

 

 

 

 

 

 

          -Status formiddagshold            

             ”Hjerteforeningen” 

 

 

 

- Protestsag og afgørelse 

 

 

 

Der er oprettet 2 nye rene 

motionshold. Et hold med 

Fuat som holdleder, der 

træner hver lørdag aften 

kl. 20.00 til kl. 22.00 og at 

andet motionshold med 

Patrick Schiffhauer som 

holdleder. Velkommen til. 

 

P.t er de ca. 10 medlemmer 

på holdet der træner hver 

onsdag formiddag kl. 11.45 til 

kl. 13.00 

 

Klubben har haft en kedelig 

sag med protest fra 

modstanderhold på senior 

niveau grund af 

mangelfuldt/forkert holdkort,. 

Det har resulteret i en bøde 

fra DBU.  

På mødet blev det besluttet at 

holdet selv må betale bøde 

via fratræk på de ydelser 

klubben tildeler til alle hold en 

gang om året. 

 

 

Peskho/ 

Jan 

 

6. Økonomi og Regnskab  

 

- Kontingentstatus  

 

 

 

- Antal medlemmer nu 

 

           -    Økonomi generelt  

 

 

 

Der er p.t. Kr. 1855 der ikke 

er betalt 

  

 

Der er ca. 400 medlemmer 

 

Klubben har en sund økonomi 

for øjeblikket 

Jesper/Ja

n 

 

 

 

 

 

 

 

7. Status cafe vagter og 

sortiment 

Det har kørt trægt efter 

ferien. Willy, Peskho og Jan 

har stået i cafe på skift. Det 

har været en succes at flytte 

den udendørs, når der har 

været vejr til det. 

 

Vi kunne fortsat godt bruge 

flere frivillige onsdage og 

søndage som er kampdag. 

 

Alle  

8. Hjemmeside tilpasset hold 

og træner kontakter 

 

Henrik har været i gang med 

at tilpasse/rette side. 

Forhåbentligt er vi snart i mål 

Henrik/Ja

n 
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så den er korrekt med spillere 

og trænere. 

9. Kursus DBU CMSC – 

hjemmeside tilbud 

Jan taler med Camilla om 

dato for Hjemmeside kursus 

for supplering af Henrik 

Camilla og 

Jan 

 

10. Fondsøgning status 

 

Der er på det seneste 

modtaget 2 tilskud. Et i 

kontingentstøtte som følge af 

medlemsafgang under Corona 

nedlukningen og et tilskud til 

opstart af 60+ 

formiddagshold. 

Paragraf 18 tilskud søges 

snarest. 

Jan  

11. Nyt forslag på klub logo 

modtaget fra medlem 

Fra et klubmedlem er der 

modtaget flere flotte logo 

forslag der skulle erstatte det 

gamle logo. 

 

Efter en længere snak om 

det, blev det besluttet ikke at 

skifte logo nu.  

 

To af forklaringerne er, at der 

ikke for øjeblikket er noget 

nyt eller nye tiltag eller 

ændringer, der kan forklare 

logo skiftet, samtidigt er der 

også meget DNA tilknyttet en 

logo der er fra klubben, blev 

stiftet i 1985. 

Alle  

12. Oprydning i klub Punktet måtte udsættes da 

mødet trak ud. Stig vender 

tilbage med dato forslag til 

oprydnings- og ”smid væk” 

dag snarest 

Alle  

13. Eventuelt Jesper havde et forslag med 

fra Flügger maling, hvor 

medlemmer kunne får 20% 

uden anden forpligtelse end 

reklame flyers i klubben. 

Jesper blev bedt om at gå 

videre med det. 

 

Stig skal deltage i et såkaldt 

”Jump for Fun” i Brøndby 

Fodbold som er målrettet 

overvægtige børn og børn 

med sociale udfordringer. Stig 

vender tilbage med 

konklusioner og anbefalinger. 

 

Der var en snak om det 

hensigtsmæssige i at få lavet 

specielle spillertrøjer i oplag 

Alle  
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af 100 stk. ad gangen, vel 

vidende at det kan være 

svært at bestille/styre 

logistikken på de størrelser, 

der senere efterspørges. Det 

overvejes om der bør ændres 

på det forhold  inden foråret. 

 

Jan følger op på status med 

sponsorat fra 

”Agurkekongen”. 

 

Der er som altid 

pokaloverrækkelse for børne- 

og ungdomsspillere lørdag 

den 31. oktober i Greve Viden 

Center hvor det forventes 

bestyrelsen deltager. 

14.  Nyt møde december 2020 Forslag onsdag den  

2. december kl. 18.30 

Alle   

 


